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Praha 17. 9. 2024 
č. j.: UKFHS/600363/2024 

Zápis z kolegia děkanky ze dne 17. 9. 2024 

Přítomni: Dana Bittnerová, Milan Hanyš (online), Jana Jeníčková, Josef Kružík, Soňa Pokorná, 
Tereza Pospíšilová, Tomáš Procházka, Věra Sokolová, Ondřej Váša 

Omluveni: Veronika Čapská, Pavel Himl, Sára Říhová 

Body jednání: 
1. Fakultní weby 
2. Platby za externí a doktorandskou výuku v AR 2024/2025 
3. Setkání akademické obce 7.10. 2024 
4. OD veřejné zakázky 
5. Info z porady tajemníků 
6. Provozní doba budovy 
7. Informace o studentských akcích 
8. Různé 

Děkanka V. Sokolová zahájila v 9.05 jednání kolegia. 

1. Fakultní weby 
Děkanka V. Sokolová vznesla téma existence trojice fakultních webů, které nejsou systematicky 
spravované, správně provázané, ani řádně aktualizované: fhs.cuni.cz, studujfhs.com, 
bakalar.fhs.cuni.cz. Proběhla rozsáhlá diskuze, která bude pokračovat na KD v říjnu, kde bude 
určena koncepce, odpovědnost a termíny. Proděkan pro vnější vztahy O. Váša na přelomu září a 
října představí na KD grafický návrh webu studujfhs.com. 

2. Platby za externí a doktorandskou výuku v AR 2024/2025 
Děkanka V. Sokolová otevřela téma systematizace externí a doktorandské výuky v AR 
2024/2025, včetně systému vypisování předmětů, odpovědnosti za jejich provoz a odměňování 
za výuku. KD diskutovalo možnost rozdílného odměňování externí výuky na bakalářském a 
magisterském stupni studia a shodlo se, že rozdíly v odměňování externích vyučujících na 
bakalářském a magisterském studiu nepodporuje. Různé předměty v obou stupních studia jsou 
natolik různé (či podobné), že rozdílné odměňování nemá substantivní podklad. KD se shodlo, 
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že pro AR 2024/2025 zvýší hodinovou sazbu za externí výuku na 375 Kč/hod, což při 
standardním počtu 40h/semestr znamená odměnu za externě vyučovaný standardní kurz ve 
výši 15 000 Kč/semestr. O změně budou informováni vedoucí kateder, garanti a garantky 
studijních programů, tajemnice studijních programů a asistentky kateder. 

3. Celofakultní setkání akademické obce FHS 
Pro setkání akademické obce na začátku semestru byl stanoven termín pondělí 7. 10. od 16.00 
v Aule. Setkání proběhne hybridní formou. Děkanka V. Sokolová bude na setkání informovat mj. 
o zavedení jednotných mzdových tarifů na UK a diskusích KD (a možnostech fakulty) o zvýšení 
platů akademických pracovníků i administrativy. 

4. OD veřejné zakázky 
Proděkan pro rozvoj a projektovou činnost M. Hanyš informoval o novém OD nahrazujícím 
stávající opatření reagující na změny OR k zadávání VZ a vnitřní potřeby fakulty. 

− Nejvýraznější změnou je zrušení povinnosti uzavírat smlouvu u nákupů do 100 tis. Kč.  

− Dále dochází ke změně limitů pro administraci VZ Oddělením VZ (místo 250 tis. Kč -> 300 
tis. Kč).  

− OD nově následuje a respektuje rozdělení zakázek dle logiky OR na zakázky I., II. a III. 
kategorie. 

− Je odstraněna povinnost administrovat VZ nad 1 mil. Kč (bez DPH) a nad 3 mil. Kč (u 
stavebních VZ) dle ZZVZ externí advokátní kanceláří -> zejména opakované VZ OVZ 
zvládne administrovat bez AK. 

− OD aktivněji pracuje s plánem VZ, který by měl být závazný a jeho schválení by mělo 
nahradit předběžné schválení VZ. 

− Zavádí možnost drobného vydání do 4999 Kč bez DPH bez objednávky nebo smlouvy. 

− OD by mělo platit od 1.10. 2024. 

− V neposlední řadě je OD formulováno a strukturováno tak, aby bylo srozumitelnější pro 
uživatele. 

Děkanka V. Sokolová navrhla doplnit bod ohledně kontroly a dozoru – vedoucí zakázek by měl 
dohlédnout na to, že je dokumentace zkompletovaná a řádně archivovaná. Tajemník T. 
Procházka doplnil, že VZ budou končit u vedoucího oddělení veřejných zakázek. Proděkan pro 
rozvoj a projektovou činnost M. Hanyš stanoví společně s tajemníkem T. Procházkou částku, od 
které se bude tento způsob kontroly uplatňovat. 

5. Info z porady tajemníků 
Tajemník T. Procházka informoval o procesu vyjednávání slíbených peněz na mzdovou kohezi, 
který zatím nemá pevný a jasný harmonogram. Dále informoval o kontrolách RUK, které 
proběhly, FHS má vše v pořádku. 
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6. Provozní doba budovy 
Na základě podnětu od ředitelky knihovny dr. Matuszkové na RKD 3. 9. 2024 děkanka V. 
Sokolová navrhla k projednání jasně stanovenou provozní dobu budovy kvůli nově 
instalovanému knihoboxu ve spodním atriu, kdy je potřeba, aby studující jasně věděli, kdy si 
knihy mohou vyzvedávat a vracet je. Proběhla diskuse k provozní době budovy pro ZS 2024. 
Aktualizovaná provozní doba budovy je následující: 

− od 6.00 do 22.00 hod v pracovní týden 

− od 8.00 do 20.00 hod o víkendu 

KD se shodlo na tom, že po 20. hodině se do budovy nově dostanou pouze studující, vyučující a 
zaměstnanci se vstupní kartou a to pouze hlavním vchodem s nepřetržitou ostrahou. 
Technickoprovozní oddělení pod vedením tajemníka fakulty vyřeší zabezpečení všech dalších 
vchodů tak, aby nebylo možné se do budovy dostat bez vstupní karty. 

7. Informace o studentských akcích 
Proděkanka pro vnitřní vztahy D. Bittnerová informovala o nadcházejících akcích: 

− 3. 10. 2024  15:00 - 22:00 - Dozvuky FHS Festu (autorské čtení, výstavy, debaty, hudba, 
občerstvení a osvěžení) 

− 7.  10. 2024 - Výměník - Evropské dny udržitelného rozvoje (přednáška, představení 
projektu, háčkování, výstava, sběr nádobí do kuchyněk, výzdoba výměníku) 

8. Různé 
• Proběhla diskuze o rozpočtu Oddělení vnějších vztahů a propagaci na sociálních sítích. 

Proděkan pro studium J. Kružík si vyžádal metriky sociálních sítí. Proděkan pro vnější 
vztahy O. Váša informoval o tom, že na konci října představí na KD grafický návrh 
fakultního merche, finální termín zhotovení byl stanoven na prosinec 2024. 

• Proděkan pro rozvoj M. Hanyš informoval o aktuálním stavu hodnocení projektu OPJAK, 
ERDF a ESF+. Řešení projektů bude zahájeno, i když hodnocení není uzavřeno. 

 
 
Děkanka V. Sokolová ukončila ve 12:20 jednání kolegia. 
 
 
Zapsala:  Soňa Pokorná 
Za správnost: Věra Sokolová 

 


